
Zápis ze společného  jednání sociální a zdravotní komise a komise pro 

výstavbu DPS v Řepích a komunitní plánování  sociálních služeb RMČ Praha 17 

z 8.6.2015 

Přítomni :  viz prezenční listina 

Omluveni:  p. Martin Vaic 

Hosté:  p. Miroslav Bartoš – předseda Kontrolní komise ZMČ Praha 17 

Program : 

1) Zahájení – PhDr. J. Kadlec 

2) Informace o výstavbě DPS v Řepích – Ing. Šimonová 

3) Návrh pravidel pro přijímání obyvatel do DPS – Ing. J. Šimonová a PhDr. J. Kadlec 

4) Výsledek dotazníkové akce – senior taxi – J. Svoboda 

 

Ad 1)  Zahájení – PhDr. J. Kadlec 

Informoval o způsobu hlasování – každá komise zvlášť 

Zápis z jednání – společný pro obě komise 

 

Ad 2)  Informace o výstavbě DPS v Řepích – Ing. J. Šimonová 

- Rekapitulace činnosti ve věci výstavby DPS (rozhodnutí ZMČ o schválení výstavby 

z 22.1.2014, vypracované  analýzy, projektová studie, VŘ na projektanta, rozhodnutí 

ZMČ ze dne 13.5.2015 o doplnění zadání projektu na výstavbu DPS - rozšíření 

kapacity lůžek, podsklepení ) 

- Informace o připravovaném setkání vedení MČ s veřejností -  září až říjen 2015, kde 

bude představen projekt stavby DPS včetně souvisejících informací 

- Předpokládané zahájení stavby cca 2017 

Diskuse:   - Mgr. Václav Krása- dotaz na zajištění péče o obyvatele DPS při zhoršení 

zdravotního stavu 

                  - Ing. J. Šimonová – s touto situací je počítáno – v DPS bude vyhrazeno 8 

lůžek s odlehčovacími službami, k dispozici bude domácí zdravotní péče  a recepce 

bude s 24 hodinovým provozem 



 

Ad 3)  Podmínky pro přijímání obyvatel do DPS - Ing. J. Šimonová a PhDr. J. Kadlec 

Obě komise projednaly předložený návrh pravidel, který byl členům obou komisí s 

předstihem zaslán a zároveň předložen k připomínkám právníkovi ÚMČ JUDr. Salvetovi. 

Proběhla věcná diskuse, jejímž výsledkem je návrh č. 1 Podmínek pro přijímání obyvatel do 

DPS v Řepích, který je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  Tento návrh představuje otevřený 

dokument, který bude před schválením ZMČ Prahy 17 dále upravován na základě připomínek 

odborné i laické veřejnosti.  

Hlasování o přijetí podmínek pro přijímání obyvatel do DPS v  Řepích : 

Pro :  6    proti : 0   zdržel se :  0 

Usnesení : 

Komise doporučuje přijetí návrhu č. 1 Podmínek pro přijímání obyvatel do DPS v Řepích 

jako otevřený dokument. 

 

V 17,15 hod. se z dalšího jednání omluvil Mgr. B. Černovský a odešel. 

 

Ad 4)  Výsledek dotazníkové akce – automobilová přeprava pro seniory a zdravotně 

znevýhodněné – J. Svoboda 

p. Jiří Svoboda prezentoval výstupy z dotazníkové akce, provedené MČ Praha 17 v dubnu 

2015.  Výsledky ankety jsou přílohou č. 2 tohoto zápisu. K bodu se rozvinula diskuse: 

- Mgr. Krása – není jisté, zda většina potřebných bude službu využívat, existuje 

celopražská služba dotovaná ROPIDem, náklady na provoz jsou pro MČ vysoké. 

- J. Svoboda – zohlednit náklady na plat řidiče, dispečera, amortizace vozidla, je 

nejasné využití služby. 

- Ing. Šimonová – dle informací ekonomického odboru ÚMČ jsou roční náklady na plat 

řidiče a běžný provoz automobilu cca 419 000 Kč bez nákladů na nákup automobilu a 

dispečera. 

- PhDr. Kadlec – finanční zatížení pro MČ by bylo veliké ve srovnání s využitelností 

služby. Doporučuje zvážit  provoz této služby pro klienty CSZS v rámci poskytování 

sociálních služeb. 

Usnesení : 



Z ankety, provedené MČ Praha 17, vyplývá, že cca 76% respondentů projevilo zájem o 

autodopravu. 69 %  respondentů však odpovědělo, že senior taxi by využilo jen 

příležitostně, a to nejčastěji pro dopravu k lékaři či do zdravotnických zařízení, dále pro 

komunikaci s úřady  a na nákupy. Tyto požadavky korespondují s poskytováním 

pečovatelských služeb. Pouze 31 % respondentů má představu o frekvenci využívání 

dotované dopravy. Z dotazníkového šetření vyplývá, že skupina osob se zdravotním 

znevýhodněním je v dané problematice orientovaná, využívá již dostupné služby 

prostřednictvím speciální autodopravy. 

Na základě výše uvedených skutečností Komise pro výstavbu DPS v Řepích a komunitní 

plánování nedoporučuje provozování dotované dopravy pro seniory a OZP městskou částí 

Praha 17, pouze dává ke zvážení provoz této služby pro klienty pečovatelské služby 

prostřednictvím Centra sociálně zdravotních služeb.  

Komise doporučuje RMČ zveřejnit informaci o dostupných službách autodopravy pro 

seniory a osoby se zdravotním znevýhodněním. 

Hlasování : 

Pro : 6          proti : 0              zdržel se : 0 

 

 Termín dalšího jednání komise pro výstavbu DPS a komunitní plánování soc. služeb je 

22. 6. 2015 v 17 hodin v CSZS Bendova 5/1121. 

 

 

Praha, dne  8. 6. 2015 

Zpracovala : Ing. Balázsová 

 

 

……………………………………………………….  ………………………………………………….. 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová   ověřovatel zápisu p. Masopust 

 


